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Vragen Commissie Bestuur Antwoorden  
1. Welke concrete voordelen heeft het als de provincie Zeeland een zetel in 

de AHC heeft? 
De aandeelhouderscommissie (AHC) van Stedin heeft frequent contact 
met de Raad van Bestuur en Raad van Commissarissen van Stedin en 
is conform de statuten en het aandeelhoudersreglement 
verantwoordelijk voor de voorbereiding van besluitvorming door 
aandeelhouders in de Algemene vergadering van Aandeelhouders 
(AvA). In die hoedanigheid krijgt zij informatie en brengt ze haar 
standpunten over aan de onderneming. Beraadslaging in de AHC vindt 
in de regel plaats bij consensus, waardoor leden van de AHC, ook als 
zij relatief weinig aandelen hebben, toch een mate van invloed kunnen 
uitoefenen. 

 

2. Er zijn blijkbaar maximaal 13 zetels in de AHC. Hoeveel zetels zijn er nu 
bezet? Welke kans maakt Zeeland om in de AHC een zetel te krijgen als 
zomenteen de overige 'cornerstone' benaderde overheden ook deel gaan 
nemen?  

De AHC heeft op grond van diens huidige reglement minimaal 8 leden 
en maximaal 13 leden. Op dit moment heeft de AHC 10 leden. De AHC 
is voornemens aan de AvA te adviseren het aantal leden uit te breiden 
om ook regio’s van nieuwe toetreders op basis van het principe van 
regionale vertegenwoordiging (en dus niet op basis van omvang van 
aandelenbelang) toe te laten tot de AHC. Wanneer dit gebeurt en de 
Provincies Zeeland en Utrecht lid worden van de AHC, bestaat de AHC 
alsdan uit 12 leden. Gemeenten uit Utrecht en Zeeland die (ook) gaan 
deelnemen in Stedin worden door de provincies “vertegenwoordigd” in 
de AHC en krijgen in beginsel geen eigen zetel (tenzij zij daar qua 
hoogte van hun inbreng aanspraak op kunnen maken). 
 

3. Zou de kans op een zetel in de AHC groter kunnen worden als we meer 
aandelen kopen (maar ruim onder 7,5 procent aandeelbelang blijven)? 

Zie antwoord 2. Vertegenwoordiging kan ook op grond van het 
uitgangspunt van regionale spreiding. Op basis daarvan heeft de AHC 
de bestaande aandeelhouders positief geadviseerd rond het toekennen 
van een AHC zetel aan provincie Zeeland. De samenstelling van de 
AHC zal geëvalueerd worden vanaf 2027 (de nieuwe 
reguleringsperiode). 



   

4. Welke stappen moeten er gezet worden om het aantal zetels in de AHC te 
vergroten? 

De samenstelling van de AHC is een besluit van de AvA. De AHC heeft 
kennis genomen van de wens van de Provincie Zeeland om zitting te 
kunnen nemen in de AHC en neemt dit mee in haar advies aan de AvA 
Stedin op 27 maart 2024. Zie tevens het antwoord op vraag 2.  
 
Wijziging van het aantal zetels in de AHC (boven het huidige maximum) 
vergt een AvA besluit, waarin het reglement van de AHC gewijzigd 
wordt. Ook over de toetreding van leden wordt in de AvA besloten, 
tenzij een lid aanspraak kan maken op een zetel o.b.v. het gehouden 
aandelenbelang (>7,5%). 
 

5. Weegt elke zetel in de AHC even zwaar? Zijn er aandeelhouders met 
zogeheten 'preferent aandeelhouderschap'? Zo ja, welke aandeelhouders 
hebben dat? Zo ja, welke voordelen genieten deze aandeelhouders? Zo ja, 
weegt de zetel van een 'preferente aandeelhouder' zwaarder in de AHC en 
AvA? 

Ja, iedere zetel in de AHC weegt even zwaar en er is geen onderscheid 
naar aandelenbelang of type aandelen. In de AHC wordt gewerkt op 
basis van een consensusmodel. Mocht unanimiteit niet haalbaar zijn, 
dan geldt dat besluiten met een gewone meerderheid genomen 
worden, op basis van het vertegenwoordigde aandelenbelang, waarbij 
alleen gewone aandelen in ogenschouw genomen worden. De AHC 
adviseert de AvA, waar uiteindelijk op basis van de aandelenverhouding 
wordt gestemd.  
 

6. Op bladzijde 5 van de brief van GS aan PS staat 'Voor toetreders die na de 
termijn van 31 maart 2024 instappen, dient een andere prijs te worden 
bepaald, waarbij het aannemelijk is dat deze dan hoger zal liggen vanwege 
deinvesteringen die Stedin in de tussentijd heeft gedaan.' Vanwaar deze 
voorspelling dat de prijs dan hoger ligt? Zijn er niet meer factoren die een 
rol spelen bij het tot stand komen van de aandeelprijs dan de investeringen 
die worden gedaan? 

Het is correct dat er meerdere factoren een rol spelen om tot een  
verkoopprijs per aandeel te komen. Naar verwachting zal de  waarde 
van de onderneming stijgen als gevolg van de winstreservering en 
investeringen die Stedin de komende jaren zal doen. Daarbij is Stedin 
een gereguleerde onderneming, dus de kans op neerwaarts risico is 
veel kleiner dan bij een commerciële onderneming. 
 

 
 
 
 




